
Vánoční oslavy v Lubech 
Jak se již stalo tradicí, v prosinci se uskutečnilo již 

dvanácté vánoční setkání občanů Lubů a Erlbachu. Na 

nedávno zrekonstruovaném náměstí, kterému vévodil 

překrásný smrk, se sešlo poměrně dost lidí. Paní zima 

tentokrát zaúřadovala, a to v podobě silného větru 

a padajícího deště se sněhem. A tak účinkující 

sboristky z pěveckého souboru Luběnka narychlo 

sháněly kolíčky na prádlo, aby si mohly připevnit noty 

ke stojánkům. Zachránila je paní Eva Vrbová. Pak se 

již v jejich podání linuly koledy, jež přispěly k 

umocnění vánoční atmosféry. Poté následovalo všemi 

očekávané přinesení vánoční štoly, která letos měřila 

již devět metrů. Nejen větší rozměr, ale i rozdávání této 

oblíbené sladkosti „na příděl“, přispělo k tomu, že se 

tentokrát dostalo na všechny občany. V minulých 

letech ne na každého vyšlo, a to díky některým 

spoluobčanům, kteří si brali štolu a cukroví zřejmě i domů ke kafi. Proto tedy toto letošní opatření, které se 

osvědčilo. Velký ohlas opět zaznamenaly bramboráky se zelím, jež jako v minulém roce připravovala firma 

Electrosun s.r.o. Dosti lidí se zastavilo i u stánku hasičů, kteří nabízeli klobásy. Firma Electrosun jako tradičně 

darovala výtěžek z bramboráků místní MŠ a MěDDM. Letos tak každé zařízení obdrželo zhruba 1 145 korun. 

Obdiv přítomných si vysloužily i krásně zdobené 

perníčky a vánoční ozdoby, které vyrobila děvčata ze 

základní školy, a to za dohledu paní učitelky Zory 

Kutmanové. 

Nemalý podíl na tom, že se Setkání u vánočního 

stromku uskutečnilo, mají zaměstnanci Odboru správy 

majetku města. Postarali se o technickou stránku celé 

akce a prodej vánočních stromků. Poděkování za 

zdárný průběh sobotního prosincového odpoledne si 

zaslouží nejen všichni výše zmiňovaní, ale také rodina 

pana Kreuzingera za dodávku teplého čaje a svařeného 

vína. 

P.S. 

Štoly bylo vydáno 1000 kusů (víme přesně – měli jsme 

500 tácků x 2 kousky štoly) a vypilo se 170 litrů 

svařeného vína. 

Další akcí uspořádanou na oslavu Vánoc, byl koncert v podání sólistů Michaely Noskové, Ireny Novotné, Oty 

Teubera, Tomáše Löbla. V jejich podání se na první svátek vánoční kostelem sv. Ondřeje linuly známé melodie, 

které přispěly ke slavnostní atmosféře tohoto dne.  Dle reakcí většiny přítomných posluchačů se koncert velmi líbil. 

Do kostelní kasičky bylo přidáno tisíc korun z vybraného vstupného. 

Mgr. Miroslava Hrabovská 
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Turistický oddíl v Lubech 
Dne 28. listopadu byl na společném setkání zájemců o turistiku v Lubech ustanoven při TJ Strunal Luby 
oddíl turistiky. Tohoto setkání se zúčastnilo 9 zájemců z 16 předběžně přihlášených. Iniciátorem této 
aktivity je Mgr. Petr Plzák spolu s Miroslavem Hruškou a dalšími, kteří také tvořili něco jako přípravný 
výbor. Nejdříve pan Plzák přečetl stanovy a požádal ostatní o připomínky a schválení. Stanovy byly bez 
připomínek schváleny. Poté byl zvolen tříčlenný výbor, jehož předsedou se stal Mgr. Petr Plzák, 
místopředsedou pan Jaroslav Kokoška a hospodářkou Mgr. Marie Koudelková. Následně byl navržen 
a schválen členský příspěvek ve výši 100 Kč za osobu a rok. Následovala diskuze.  Základní myšlenkou 
diskusních otázek bylo: Pro koho to bude dobré? Pro koho to bude přínosem? Nebude to jen pro běžkaře? 
Jak bude vypadat činnost oddílu? A tak podobně. A odpovědi na tyto otázky budou jistě zajímat 
i případné ostatní zájemce. Tedy cituji ze stanov: 

„Základním posláním TO je organizovat celoroční turistickou činnost zejména pěší, cyklistickou, vodní 
a lyžařskou turistiku a vytvářet pro ni materiální, technické a tréninkové podmínky. Pomáhat při 
budování a udržování turistických cest, cyklostezek a běžeckých stop, které užívá. Při tom spolupracovat 
s podobnými organizacemi v sousedním Sasku a dosáhnout propojení turistických tras na české 
a německé straně. Hájit zájmy TO uvnitř TJ i navenek, za tím účelem spolupracovat s orgány obce, 
s ostatními organizacemi (např. ČSTV, Český svaz turistů apod.) i jednotlivci na naší i německé straně.“ 

Detailnější představu o činnosti oddílu podal nejzkušenější z přítomných, pan Hruška. Z jeho příspěvku 
však zřetelně vyplývá jedna věc. Dobrý chod oddílu nelze zajistit jen dobrou prací výboru, ale hlavně 
prací většiny ostatních členů. Ale to až zase někdy příště. 
Závěrem chci pozvat všechny zájemce mezi nás. 
Kontakty: Mgr. Petr Plzák: E-mail: zsluby@tiscali.cz, tel: 354 596 022. 
A úplně na závěr: 

Vše nejlepší a hodně zdraví v roce 2012! Ať nám to, i vám všem, šlape! 
Petr Koudelka  

 

PoloPoloPoloPoloččččasová zpráva ze stolního tenisuasová zpráva ze stolního tenisuasová zpráva ze stolního tenisuasová zpráva ze stolního tenisu    
Na konci roku se bilancuje polovina sezóny stolních tenistů v Lubech. 
„A“ mužstvo, po odchodu Radima Hettnera do Kozolup, přivítalo Tomáše Skálu ml., hrajícího tři roky za Baník 
Sokolov, zpět do našeho mančaftu. Společně s Milanem Špryňarem, Martinem Baarem a Vladimírem Winklerem 
vytvořili celkem dobrou sestavu. Se třemi výhrami, jednou remízou a čtyřmi porážkami jim patří 6. místo 
v Krajském přeboru. Určitě mají na to, aby v druhé polovině sezóny přidali nějaké to vítězství navíc a hráli 
v popředí tabulky. 
Naše „B“ mužstvo, hrající Okresní soutěž, je zatím na čtvrtém místě s bilancí čtyř výher, jedné remízi a dvou 
porážek. Základní sestava v takzvané „pralesní lize“ je Jirka Holý, Tomáš Skála st., Jan Pěnkava, Milan Maixner 
a Hanka Syrová. Do druhé půlky dalších utkání půjdou s tím, že boj o druhou příčku není žádnou pohádkou. 
Naše mládež představovaná jmenovitě Michalem Konvičkou, Sašou Raczem, Pepou Heřmánkem, Markem 
Chudobou a Markem Überlackerem, se pravidelně účastní okresních a krajských bodovacích turnajů se střídavými 
úspěchy. Vždy to může být lepší, ale chce to také dobré odhodlání a tvrdou práci v tréninkovém procesu. V záloze 
máme dalších 15 dětí, hrajících pro radost, pod vedením trenérky Martiny Skálové a zajisté se i ti nejmenší budou 
chtít brzy utkat v soutěžích. 
Děti i obě mužstva hrají v nových dresech s logem TJ Strunal Luby na zádech, a není náhoda, že barevnou 
kombinaci černé a zelené užívali i sportovci zakládající jednoty Tatran Luby, která vznikla v dobách poválečných, 
na což si jistě ještě mnoho pamětníků vzpomíná. 
Touto cestou bych rád poděkoval Domu dětí a mládeže, městskému zastupitelstvu za jeho finanční podporu 
a mnohým sponzorům při materiální nebo finanční pomoci, kterým není lhostejný tento sport. 

Závěrem jedna smutná zpráva. Dne 15. prosince 2011 zemřel dlouholetý člen stolního tenisu a předseda 
Tělovýchovné jednoty Cremona, nyní  Strunal Luby, pan Jan Horn. Ve svých nedožitých 78 letech podlehl dlouhé 
a těžké nemoci. 

V pondělí 26.12.2011 na Vánočním turnaji v Aši, kterého se zúčastnilo skoro 40 hráčů z chebského okresu 
i karlovarského kraje, uctili přítomní minutou ticha Jana Horna, lubského spoluobčana a sportovce tělem i duší. 

Za oddíl stolního tenisu Tomáš Skála st. 
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Zpráva starosty Sboru dobrovolných hasi čů za rok 2011 
Opět nám rok utekl jako voda a jsem moc rád, že jsme se tu opět všichni sešli, abychom mohli zhodnotit naši práci 
za celý rok 2011. K dnešnímu dni máme 38 členů. Z toho 26 je přispívajících a 12 členů je ve výjezdové jednotce. 
V letošním roce jsme pořádali Den otevřených dveří, kde jsme všem přítomným ukázali naší techniku a na 
fotografiích hasičárnu při její rekonstrukci. Povozili jsme i děti v autě a nechyběly pro ně ani různé soutěžní 
disciplíny. Stejně tak ani nechybělo občerstvení a příjemná muzika. Jako každý rok jsme pomáhali MěÚ a MěDDM 
v Lubech při různých akcích. Co se týče soutěží, tak se pro nedostatek času z důvodu dojíždění do práce na různé 
směny členové málokdy sešli. Zúčastnili jsme se proto jen naší soutěže, a to 5. ročníku O pohár starosty města, kde 
byla účast poměrně hojná. Celkem si zasoutěžilo 8 družstev, z toho jedno družstvo bylo složeno z našich drahých 
poloviček - manželek, které měly nelehký úkol, neboť soutěžily úplně poprvé. A musím říci, že se své role zhostily 
přímo skvěle, protože měly tak obrovský úspěch, ne jen u nás hasičů, ale především u našich spoluobčanů, kteří se 
díky jejich vystoupení krásně pobavili. A jejich moto: „KDYŽ UŽ MUŽI NEMŮŽOU, TAK JIM ŽENY 
POMŮŽOU“, si bereme k srdci a v jejich pomoc i nadále doufáme. Mimo jiné bych jim tímto chtěl moc poděkovat 
za jejich podporu ve všem, co my chlapi děláme. Děkuji. 
Bohužel nás letos zastihla i smutná zpráva. Museli jsme se rozloučit s naším kolegou a kamarádem Martinem 
Pesslem, který náhle opustil naše řady. Minutou ticha jsme uctili jeho památku. 
V tomto roce jsme se rozloučili i s panem Štěrbou. Důvod je jistě všem znám. Na závěr bych Vám chtěl poděkovat 
za vaši pozornost, popřát všem krásné svátky Vánoční a šťastný nový rok 2012. Děkuji. 

Petr Ďurčo, starosta SDH Luby 

Výroční zpráva velitele jednotky 
Naše jednotka má k dnešnímu dni 38 členů, z toho je 12 lidí ve výjezdové jednotce. Jednotka odpracovala celkem 
2895 hodin. Co se týče zásahů, tak těch má od začátku roku 2011 celkem 29. K zásahu vyjíždělo vždy zhruba 
9 lidí, jednotka vyjížděla v průměru do 6 minut. 

Leden: 
4.1. požár rodinného domu – Družstevní ulice; 4.1. padlý strom – směr na hranice; 5. – 6.1. odklízení sněhu – 
MKS, školka, družina, hala; 8.1. požár kontejneru – U Pily; 10.1. požár chaty– ul. Hřbitovní; 11.1. požár chaty – ul. 
Hřbitovní; 13.1. olejová skvrna – Dolní Luby; 16.1. padlý strom – směr Kraslice; 20.1. padlý strom – směr Čirá 

Únor:  
13.2. požár kontejneru – ul. Tovární; 18.2. požár kontejneru – ul. Tovární; 21.2. požár kočárkárny – ul. Tovární 

Březen:  
11.3. požár v dílně – fa. Strunal; 24.3. požár lesa – Nový Kostel (planý poplach) 

Duben:  
12.4. padlé stromy – Opatov; 30.4. neohlášené pálení klestí – za Monacem 

Květen:  
8.5. požár osobního automobilu – Tosta Plesná 

Červen:  
2.6. požár kuchyně – Vackov 

Červenec:  
4.7. požár chaty – směr na hranice; 20.7. olejová skvrna – v Hrzíně 

Říjen:  
6.10. výprošťování osoby z výtahu – ul. Masarykova; 27.10. autonehoda – Vackov – cvičení 

Listopad: 
 20.11. čerpání vody – Monaco; 21.11. požár briket – ul. Chebská; 30.11. požár Ústavu naděje – Liboc – na 
Kraslice 

Prosinec:  
6.12. autonehoda – Valtéřov – na Kraslice  

Letos pro nás MěÚ Luby zavedl vyhlašování poplachu pomocí SMS zpráv. Dále se naše jednotka zúčastnila dne 
17.7.2011 cvičení, a to ve cvičném KONTEJNERU v Německu. A 27.10. proběhlo cvičení NA DOPRAVNÍ 
NEHODY s JSDH Plesná ve Vackově. 
Mimo jiné získala Naše jednotka ocenění Lubský Tulipán dne 25.11.2011 v oblasti zájmových a dobrovolných 
spolků, taktéž získala mimořádné ocenění za svou činnost. 
Děkuji všem za Vaši celoroční práci, a přeji krásné prožití svátků vánočních a šťastný nový rok 2012. 

Velitel JSDH Luby, Pavel Mikyta 
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Vyberte si v knihovn ě 
Ciprová, Oldřiška: A nebe truchlilo.  
Romantický příběh lásky z českých dějin se odehrává začátkem 14. století. Mladá princezna Eliška po 
předchozím zklamání již nedoufá, že by se mohla zamilovat. Avšak když potká Walrama, mladého 
lucemburského šlechtice, který je tolik podobný Eliščině tragicky zesnulé lásce, neodolá a snaží se s ním 
sblížit. Jejich vztah není jednoduchý, vliv na něj má povaha milenců a též historické události.  

Lisa, See: Dívky ze Šanghaje.  
Nezapomenutelný příběh dvou nerozlučných sester, které na počátku války odjíždějí ze Šanghaje vstříc 
nesnadnému životu v Kalifornii, kde jsou postaveny před obtížná rozhodování a čekají je mnohé oběti, 
avšak stále zůstávají oněmi dívkami ze Šanghaje.  

Pavel, Hejcman: Let osamělého ptáka.  
Napínavý příběh Stanislava Píseckého, kterého osud zavál až do americké strážní jednotky chránící 
Panamský průplav. Styk s ruským emigrantem Trentem mu umožní dostat se do světa zpravodajských 
služeb – stává se agentem japonským a americkým. Odjíždí bojovat do španělské války, a po dalších 
dramatických dobrodružstvích se vrací do Ameriky.  

Alena, Jakoubková: Slavnosti krokodýlů.  
Příběh jednoho manželství. On považuje oddací list za doživotní permanentku na teplé večeře a vyžehlené 
košile, ona za vstupenku do ráje. Malé domácí peklíčko, ale spousta humoru a legrace.  

Gary, Van Haas: Ikona.  
Napínavý román ve stylu Dana Browna odehrávající se na řeckých ostrovech, v prostředí podvodníků se 
starožitnostmi, je plný dobrodružství, intrik a tajemství.  

další naleznete na www. knihovna@mestoluby. cz 

Děvčata z Kurzu pro získání základ ů vzdělání 
na váno ční besídce mezi druháky 

Jako každým rokem, tak i letos se děti ve svých třídách chystaly na vánoční besídky. Druháčci na své posezení 
tentokrát pozvali i hosty. 
Děti z druhé třídy byly již na začátku roku seznámeny s tím, že jejich učebna bude sloužit i k výuce žen, které 
navštěvují Kurz pro získání základů vzdělání, jejž organizuje místní základní škola ve spolupráci s o.s. Rytmus. 
Dětem bylo vysvětleno, kdo „odpolední školu“ navštěvuje a také to, proč se v minulosti třeba nemohl vzdělávat. 
Stalo se naprostou samozřejmostí, že žáčci v úterý, kdy má Kurz výuku, sami od sebe chystají svým dospělým 
spolužačkám větší lavice a druhý den ráno je zase uklízejí. Zajímají se také o to, co se budou ženy učit. Zvědavost 
je ale vzájemná. Ženy zase obhlíží při svých útercích, co je na nástěnkách nového a jaké práce dětí přibyly.  
A tak jsem se rozhodla, že své školáky vzájemně představím. Jako ideální se jevila právě vánoční besídka. 
A připravovaly se obě strany. Druháci zdobili třídu, vymýšleli program a děvčata z Kurzu pekla cukroví. 
A jak se odvíjela samotná akce? Na začátku proběhlo vzájemné představení a pak se již vše odehrávalo ve 
vánočním duchu. Vyluštili jsme křížovku se zimní tématikou, zazpívali společně několik koled, povyprávěli 
o vánočních zvycích. Dozvěděli jsme se také, co se dříve podávalo na štědrovečerní stůl. Některé zvyky jsme si 
i vyzkoušeli. Rozkrajovali jablíčka, pouštěli lodičky a házeli střevíce. Všechny jistě zaujalo vánoční čtení 
o narození Ježíška. Nepředčítala jsem já, ale paní Šárka Tichá. A nutno podotknout, že to zvládla bravurně. Děti 
svým čtením a přednesem zaujala. A že dávaly pozor, dokázaly tím, že uměly odpovědět na všechny mé otázky 
týkající se čteného příběhu. Pak následovalo malé hudební představení, kdy jsme si mohli poslechnout vánoční 
koledy v podání dětí. Na hudební nástroje je zahráli Filip Plíhal, Eliška Soukupová a Terezka Šindelářová. 
A protože k Vánocům patří rozdávání vánočních přání, vyrobili jsme si i přáníčko v podobě vánočního kapra. Děti 
byly skvělé, samy od sebe nabídly pomoc svým starším spolužačkám, když si nevěděly s jejich výrobou rady. 
A pak již následoval společný vánoční přípitek. Dětské šampaňské nám zakoupila maminka Deutschová, za což 
děkujeme. Sladkou tečkou za příjemně stráveným dopolednem byla ochutnávka vánočního cukroví, které napekly 
maminky a děvčata z Kurzu. A zněla jen samá chvála. 
Co dodat na závěr. Když jsme s metodičkou o.s. Rytmus paní Lenkou Skálovou společnou vánoční besídku 
plánovaly, tak jsme samozřejmě nevěděly, jak setkání dvou generačně odlišných skupin dopadne. Troufnu si říci, 
že dopadlo nad očekávání dobře. Bylo dohodnuto, že se určitě nevidíme naposled a že by další setkání mohlo 
proběhnout třeba u táboráku na školním výletě.  

Mgr. M. Hrabovská
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Vánoční koncert Rohá čů 
Konal se 14 dní před svátky, možná s myšlenkou 
v pozadí, aby v nás pozvolna probudil těšení se na 
poklidnou atmosféru Vánoc. 
Škoda jen, že se tohoto pěkného koncertu 
zúčastnilo necelých padesát návštěvníků. A tak, 
v téměř rodinné atmosféře, proběhl příjemný večer 
s lidovými koledami, českými a mezinárodně 
známými vánočními písněmi, které i v podání 
country kapely (nebo právě proto) zněly opravdu 
hezky. 
Cestou z koncertu se návštěvníci shodovali na dvou 
věcech: opravdu příjemný večer a zklamání nad 
malou návštěvou. 

Jan Kreuzinger 

ZmZmZmZměěěěna vna vna vna v    autobusovémautobusovémautobusovémautobusovém    
jízdním jízdním jízdním jízdním řřřřáduáduáduádu    

Město Luby již delší dobu jednalo s koordinátorem 
integrovaného dopravního systému Karlovarského 
kraje, Ing. Zdeňkem Kusým o zavedení vlakového 
či autobusového spoje pro školáky. S povděkem 
jsme uvítali oznámení, že pro město Luby bude od 
1.12. 2011 zaveden nový  autobusový spoj č. 41 na 
lince 411150 Luby – Nový Kostel – Plesná, na 
který navazuje na zastávce Křižovatka spoj č. 64 
linky Cheb – Plesná – Lomnička. Spoje jsou 
uvedeny jako navazující, v jednom autobusu, bez 
přestupování – 

odjezd Luby 6.50, příjezd Cheb 7.40 
Věříme, že tato změna bude cestující veřejností 
přijata příznivě a nově zavedený spoj bude hojně 
využíván. 

Mgr. Miroslava Hrabovská 
 

VánoVánoVánoVánočččční setkáníní setkáníní setkáníní setkání    

Pěkné video z Vánočního setkání natočil opět 
Vladimír Glázr. K vidění na stránkách města Luby 
– www.mestoluby.cz. 
 

Skauti zvou a děkují 
Chtěli bychom pozvat občany Lubů na výstavu 100 
let skautingu (viz plakát na str. 6). 
Současně bychom chtěli poděkovat městskému 
zastupitelstvu za podporu pro skauting a také 
vedoucímu technických služeb panu Bc. Lukešovi 
a zaměstnancům technických služeb za obětavou 
práci. 
Do Nového roku přejeme všem občanům vše 
nejlepší, hlavně zdraví. 

S pozdravem manželé Rumlovi 

Velký dík panuVelký dík panuVelký dík panuVelký dík panu    

Otovi MlOtovi MlOtovi MlOtovi Mlččččochoviochoviochoviochovi    
V obchodě jsem nechal peněženku bez dokladů 
s větším obnosem. Našel jí Otík - neváhal 
a odevzdal ji na radnici. Jsem velice rád, že se ještě 
najdou mezi námi takoví, jako jsi ty ... 

Děkuji Míra 
 

Dvakrát měř, jednou řež 
Podle tohoto přísloví se asi až dokonce života bude 
řídit dívka, která měla na facebooku fotky 
s lichotkami od různých zrůdiček, které její snímky 
upoutaly a chtěly víc. Profilové fotky těchto 
stvoření pochází z googlu. Kdo by to od nich ale 
čekal? Navíc, když vám každodenně píší a skvěle 
se s nimi povídá? Pro čtrnáctiletou dívku je to 
bohužel pokušení, kterému nelze odolat.  
„V čera mi psal ten blonďák z facu! Poslal mi fotku 
svého vypracovaného bříška. Fakt luxus! Nechceš 
jít dneska k nám? Ukážu ti, co mi napsal!“  
Byly čtyři hodiny odpoledne a dvě dívky ležely na 
zemi u notebooku a psaly si s někým, koho nikdy 
v životě neviděly. „No, je to možný? Znáš někoho 
takovýho?“ Rozplývala se jedna z dívek. „To teda 
neznám. Není to žádnej loser jako kluci od nás 
a z béčka!“ Druhá jen přitakávala.  
„Koukej, už píše!“, nadšeně vykřikla první a spo-
lečně začaly číst zprávu. „Co........? Za fotku 
v podprsence a v kalhotkách zažiješ něco, o čem se 
ti ani nazdálo.“ 
Nevěřícně zírala do počítače kamarádka. „Počkej, 
proč se svlíkáš? Nechceš mu snad nic takovýho 
poslat. Že ne?“ „A proč jako né? Máš strach? Tak 
si jdi domu hrát s Barbie, dítě!“ 
 „Fajn, ale ty budeš ta, která za mnou přijde!“ „Blá, 
blá, blá!“ Naštvaná kamarádka odešla a dívce přišla 
další zpráva. „Nebo odhodíš stud ještě víc?“ četla 
nahlas. Chvilku stála před zrcadlem a dívala se na 
sebe – zatím jen bez trika. Po chvilce už ale 
pózovala s našpulenou pusou do objektivu 
fotoaparátu jen s průhledným šátkem. Když měla 
fotky v počítači, neváhala a všechny posílala „panu 
dokonalému“. Čekala na zprávu, která bude 
obsahovat slova: rajcovní, modelka, neuvěřitelná 
a další tohoto typu.  
Místo toho jí však ztuhl úsměv na tváři. „Díky, 
dobrý maso. Za chvíli ti pošlu odkaz na dost 
navštěvovanou stránku, kde budeš mezi 
ostatníma!“. 
Až teď jí to došlo, pozdě… 

Markéta Kyseláková, 9. třída
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Toto je jízdní řád ČD platný od 11. prosince 2011 
Luby u Chebu - Tršnice – Cheb  

 x  x  x xx   x  
Luby 4.44 5.48 7.28 11.10 12.47 13.07 15.20 16.55 19.14 20.50 
Příjezd do Tršnice 5.20 6.20 8.00 11.42 13.19 13.39 15.52 17.28 19.46 21.22 
Odjezd z Tršnice 5.22 6.22 8.02 11.44 13.21 13.41 15.54 17.30 19.48 21.24 
Příjezd do Chebu 5.28 6.28 8.08 11.50 13.27 13.47 16.00 17.36 19.54 21.30 
  

Cheb - Tršnice - Luby u Chebu  
  x  x xx   x  x 
Cheb 4.49 6.43 9.55 12.01 12.19 14.36 16.05 17.55 20.06 22.35 
Příjezd do Tršnice 4.55 6.49 10.01 12.07 12.25 14.42 16.11 18.01 20.12 22.41 
Odjezd z Tršnice 4.57 6.51 10.03 12.09 12.27 14.44 16.14 18.03 20.14 22.43 
Luby 5.30 7.24 10.36 12.42 13.00 15.17 16.47 18.36 20.47 23.16 

Spoje, označené x, jezdí jen v pracovní dny;   spoje, označené xx, jezdí jen v SO, NE a o svátcích. 
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Zprávy ze zastupitelstva 
♦ Přítomni: pp. Černíková, Hartl, Hrabovská, Knapčík, Kubeš, Pavlovský, Tolar, Šulcek, Valovič 

♦ ZM schválilo pronájem nebytových prostor v MKS (14m2) sdružení podnikatelů bluEn pánů M+M Šímových 
(všichni pro).  
Zastupitelstvo schválilo záměr prodat pozemek část p.č. 2534 (cca 150m2) v kat. území Luby I (všichni pro).   

♦  Zastupitelé byli seznámeni s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů města pro rok 2012. V důsledku 
přetrvávajícího výpadku daňových příjmů v letošním roce i v letech následujících byl připraven velmi úsporný 
rozpočet běžných výdajů. Výdaje dále obsahují investici na kanalizaci ve výši 30.278 tis. Kč a další investice 
a mimořádné opravy za celkem 10.970 tis. Kč a splátku úvěru BH na okna ve výši 1.820 tis. Kč (včetně úroků). 
Na straně příjmů jsou rozpočtovány pravidelné opakované příjmy, dále převod prostředků z BH ve výši 
1.820 tis. Kč na splátky úvěru, dotace a příspěvky a vratka DPH na financování kanalizace v celkové výši 
33.000 Kč. Aby byl rozpočet vyrovnaný, je na straně příjmů použití zdrojů z min. let ve výši 8.000 tis. Kč. 
Konečný návrh rozpočtu na rok 2012 tak počítal s příjmy i výdaji ve výši 68.000 tis. Kč.  
Takto navržený rozpočet projednal finanční výbor a doporučil jej ke schválení.  
Úpravy v navrženém rozpočtu se předpokládaly, pokud do konce roku 2011 dojde k proplacení nárokované 
dotace ze SFŽP ve výši 10.144 tis. Kč (žádost o platbu podána 1.12.2011). To se  stalo, SFŽP poslal dotaci na 
kanalizaci, částka cca 10 mil. Kč byla připsána na účet města již 8. a 9.12.2011. Povinností příjemce dotace je 
uhradit do 10 dnů veškeré faktury, které se podpory týkají, v našem případě se jedná o 2 FA v celkové výši cca 
6 mil. Kč, které měly být splatné až v příštím roce. Z tohoto důvodu je nutné upravit návrh rozpočtu 
o zmíněných 10 mil. Kč na straně příjmů a o 6 mil. Kč na straně výdajů. Rozpočtované příjmy i výdaje se 
snížily z původně navržených 68 mil. Kč na 62 mil. Kč. Vyrovnaného rozpočtu je dosaženo zvýšením příjmů 
o 1 mil. Kč - vratka DPH od finančního úřadu, protože dnes již je jasné, že tato transakce již letos neproběhne, 
a o 3 mil. Kč je navýšeno použití zdrojů z výsledku hospodaření z minulých období.  
Další úpravy budou realizovány pomocí rozpočtových opatření, a to ve vazbě na skutečný výsledek 
hospodaření města za rok 2011.  
Navržený rozpočet byl projednán ve finančním výboru zastupitelstva města a byl zveřejněn k možnému 
vyjádření ze strany občanů města na úřední desce od 22.11.2011 do 13.12.2011. Finanční výbor doporučil 
zastupitelstvu města rozpočet na rok 2012 s předpokládanými příjmy i výdaji ve výši 62.000 tis. Kč schválit.
 Všichni přítomní zastupitelé schválili navržený rozpočet města pro rok 2012.  

♦  Zastupitelé byli seznámeni se Smlouvou č. 08016891 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí ČR v rámci Operačního programu Životní prostředí a s Rozhodnutím poskytnutí dotace na projekt 
CZ.1.02/1.1.00/08.02244 Město Luby – kanalizace Růžový Vrch, Luční a Zahradní ulice. Smlouva o podpoře 
a Rozhodnutí o poskytnutí dotace obsahují závazné termíny realizace akce, základní podmínky poskytnutí 
dotace, povinnosti příjemce dotace a důsledky neplnění podmínek tohoto rozhodnutí.  
ZM vzalo Smlouvu o poskytnutí podpory a Rozhodnutí o poskytnutí dotace na vědomí. 

♦ Pan starosta požádal zastupitelstvo města o schválení počtu zaměstnanců (limitu) města Luby pro kalendářní 
rok 2012. Limit prostředků na platy pro všechny zaměstnance města byl schválen při schvalování rozpočtu 
výdajů města pro rok 2012 také dne 12.12.2011.  
Navržený počet zaměstnanců městského úřadu  je stejný jako v uplynulém roce, pouze se od 1.01.2012 počet 
zaměstnanců odboru SMM zvyšuje o 8, což je 8 míst vytvořených v průběhu roku 2011 na veřejně prospěšné 
práce. Z celkového počtu zaměstnanců města 32,60 přepočtených pracovníků je 10,15 zaměstnanců správy, 
19,90 správy majetku města (včetně 8 zam. Na VPP) a 2,55 ostatní (MKS+knihovna+správce a úklid haly).
 Zastupitelé schválili navržený počet zaměstnanců města Luby pro rok 2012, který se rovná 32,60 přepočtených 
zaměstnanců (všichni pro). 

♦  Zastupitelé projednali navržená rozpočtová opatření rozpočtu města na rok 2011. Jednalo se především 
o navýšení rozpočtu na straně příjmů o dotace, které město dostalo (19 tis. pro knihovnu, na školení hasičů 
5 tis. a dále rozdělení dotace na projekt Turistické propojení…, protože dotace byla rozpočtována celá jako 
investiční, ale 16 tis. Kč bylo neinvestiční, takže došlo k přesunu, také k přesunu podle poskytovatele). Snížení 
příjmů o 250 tis. Kč za pronájem kotelen, tak jak to schválila Valná hromada Lubské Kalory. Dále se jednalo 
o navýšení výdajů na lesní hospodářství o 100 tis. Kč, ale proti tomu byly zvýšené příjmy o 650 tis. Kč, dále 
zvýšené výdaje o 70 tis. Kč na kulturní akce, proti tomu zvýšené příjmy o 100 tis. Kč, dále je potřeba navýšit 
výdaje na veřejné osvětlení o 30 tis. Kč, přesun výdajů 5 tis. Kč z příspěvku pro důchodce na výdaj „dar pro 
fyzickou osobu“. Dále je jejich obsahem úprava a přesuny v jednotlivých rozpočtových kapitolách podle 
skutečných výdajů. Podrobný rozpis rozpočtových opatření je v příloze tohoto zápisu na MěÚ.  
ZM navržená rozpočtová opatření schválilo (všichni  pro). 
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♦  Zastupitelé byli seznámeni s navrženými odměnami členům výborů a komisí ZM, kteří nejsou členy 
zastupitelstva, za jejich celoroční práci v těchto orgánech (viz příloha na MěÚ). Dále byly navrženy odměny 
občanům, kteří celoročně pracují s mládeží a dětmi bez nároku na odměnu nebo poskytují městu jiné služby.
 ZM navržené odměny členům výborů a komisí a občanům pracujícím pro město odsouhlasilo (všichni pro). 

♦ Zastupitelstvo projednalo žádost pana Petra Ďurči o náhradu škody způsobené na osobním automobilu. Ke 
škodě na levé přední pneumatice ve výši 1398 Kč došlo dne 6.10.2011 na městské komunikaci tím, že pan 
Ďurčo vjel do neoznačené díry na silnici.  
ZM žádosti pana Ďurči nevyhovělo (všichni proti). Důvodem, proč nebylo žádosti vyhověno, je fakt, že většina 
místních komunikací je z důvodu výstavby kanalizace ve špatném stavu a občané by měli přizpůsobit jízdu 
tomuto stavu vozovek. 

♦ Pan starosta informoval zastupitelstvo o výsledku jednání s firmou TUP Bohemia s.r.o. ohledně odkoupení 
nebo dalšího pronájmu budovy čp. 536 (bývalá SOŠ VHN). Firma by uvažovala o koupi za podmínek, které 
nelze v obytné zóně splnit (povolení vjezdu vozidel nad 7,5 t, včetně nové příjezdové komunikace mezi 
panelovými domy pro tato auta, parkoviště). Proto firma obnoví pouze pronájem objektu zhruba na 3 měsíce 
a dále již nebude mít o objekt zájem.  
ZM vzalo informaci na vědomí a pověřili pana starostu k dalšímu jednání. 

♦ Pan starosta informoval zastupitele o jmenování pana Tomáše Lence mladšího novým kronikářem města Luby. 
Nového kronikáře bylo nutné najít z důvodu, že dosavadní kronikář pan Desort z důvodu nedostatku volného 
času svou činnost v květnu ukončil. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ Zastupitelstvo bylo informováno o nabízení volných obecních bytů firmám v regionu pro jejich zaměstnance. 
Firmy byly kontaktovány osobně panem starostou a panem Knapčíkem. K problematice volných bytů a dluhu 
na nájmu se zastupitelé sejdou na pracovní poradě 6.02.2012. Zastupitelé vzali informaci na vědomí. 

♦ Ředitel Základní školy Luby oznámil zastupitelstvu, že zesnulá paní učitelka Niedermaierová odkázala ve své 
závěti škole částku 20 tis. Kč pro školní jídelnu a škola toto dědictví přijala.   
Zastupitelstvo vyslovilo s přijetím dědictví souhlas (všichni pro). 

♦ ZM bylo seznámeno s návrhem úpravy pravidel pro přidělování obecních bytů do nájmu, který předložila 
bytová komise. Změny se týkají především doložení potvrzení o bezdlužnosti žadatele.  
ZM změnu pravidel pro přidělování bytů odsouhlasilo (všichni pro). 

♦ Pan starosta vyzval zastupitele, aby navrhli 2 zástupce za město do Školské rady ZŠ Luby na volební období od 
1.01.2012 do 31.12.2014. Tento orgán je šestičlenný, 1/3 volí škola, 1/3 volí rodiče a 1/3 jmenuje zřizovatel. Za 
město byli navrženi paní Mgr. Koudelková a pan Bc. Pavlovský. ZM navržené občany schválilo (všichni pro). 
Pokud budou navržení občané souhlasit se svým zvolením, pan starosta je jmenuje do funkce. 

♦ ZM projednalo návrh komise školství, mládeže a tělovýchovy na rozdělení  zbytku rozpočtovaných finančních 
prostředků jako příspěvky organizacím města a schválilo jej (všichni pro). Podle návrhu komise dostane 
příspěvek ve výši 5.000 Kč Sportovní klub Luby, příspěvek 5.000 Kč GolfClub Luby, příspěvek 5.000 Kč 
Skauti a příspěvek 35.000 Kč TJ Strunal Luby (16 tis. fotbal, 12 tis. stolní tenis a 7 tis. turisti). 

♦ ZM schválilo žádost ředitele ZŠ o využití rozpočtových prostředků rezervního fondu ve výši cca 70 tis. Kč jako 
investici na zakoupení nové myčky nádobí (všichni pro). 

♦ Mgr. Hrabovská informovala zastupitele, že stále probíhají jednání o vyřešení dopravní situace v Lubech. Na 
základě doporučení MěÚ v Chebu byla znovu zaslána žádost o písemné vyjádření DI v Chebu na umístění DZ 
B 20a Nejvyšší dovolená rychlost, s tím, že DI pošle vyjádření i na Městský úřad v Chebu.  
ZM vzalo informaci na vědomí. 

♦  Předseda kontrolního výboru pan Hartl seznámil zastupitele s výsledkem kontroly, kterou výbor provedl 
v městském lese. Dle zprávy o kontrole nebyly zjištěny žádné nedostatky v hospodaření.  
ZM vzalo zprávu o kontrole na vědomí.  
Dále pan Hartl předložil zastupitelstvu plán činnosti kontrolního výboru na 1. pololetí 2012 a zastupitelé jej 
schválili (všichni pro). 

♦ Návrh p. Hrabovské na schválení snížení vstupného pro seniory o 50 % na kulturní akce pořádané městem.
 ZM návrh schválilo (všichni pro). 


